
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 19/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Υποδομών 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Προβλήματα ύδρευσης του λεκανοπεδίου Ιωαννίνων και αναβάθμιση του 

οικοσυστήματος της λίμνης Παμβώτιδας» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους των Ιωαννίνων, επί μακρόν άλυτα παραμένουν  
τα σοβαρά ζητήματα της ύδρευσης των οικισμών του λεκανοπεδίου των Ιωαννίνων και 
η αναβάθμιση του οικοσυστήματος της λίμνης Παμβώτιδας. Η υδροδότηση της πόλης 
των Ιωαννίνων, καθώς και πολλών οικισμών του σχετικού λεκανοπεδίου (λ.χ. της Αγ. 
Μαρίνας, της Μανωλιάσας, της Ελεούσας) καθίσταται δυσχερής, κατά καιρούς,  
ιδιαιτέρως, δε, κατά την περίοδο του θέρους. Επιπλέον, το οικοσύστημα της 
Παμβώτιδας, παρ’ όλο που είναι ενταγμένο στο δίκτυο «Natura 2000», εντούτοις, 
διαχρονικά, θεωρείται υποβαθμισμένο. Οι όποιες πρωτοβουλίες αναλήφθηκαν στο 
παρελθόν για την επίλυση των σχετιζόμενων με την υδροδότηση ζητημάτων της ως 
άνω περιοχής ήταν αποσπασματικές. Συν τοις άλλοις, Προεδρικό Διάταγμα περί της 
προστασίας της λίμνης Παμβώτιδας και του οικοσυστήματός της παραμένει σε 
εκκρεμότητα, επί σειρά ετών. Επιπροσθέτως, προτάσεις προς υλοποίηση, οι οποίες 
εμπεριέχονται σε εγκεκριμένο Σχέδιο Διαχείρισης των Λεκανών Απορροής Ποταμών του 
Υδατικού Διαμερίσματος Ηπείρου (ΦΕΚ 2292Β’/2013), δεν υλοποιούνται. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να επιλύσετε τα ως άνω 
μείζονα θέματα ύδρευσης, που αντιμετωπίζουν οι οικισμοί του λεκανοπεδίου των 
Ιωαννίνων, καθώς επίσης και τα θέματα που άπτονται της αναβάθμισης του 
οικοσυστήματος της λίμνης της πόλης; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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